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Besluitenlijst van de commissie Bestuur en Financiën van de gemeente Stichtse Vecht, gehouden 
op dinsdag 24 (19:45) en woensdag 25 oktober 2023 (19:30) uur in het Koetshuis in Breukelen. 

 
Aanwezig  Agendapunten 

Voorzitter Rick Nederend 

Griffier Jacqueline Willenborg (24-10) 

 Brent Wijshijer (25-10) 
De leden   

Lokaal Liberaal Bas Verwaaijen (w) 3a t/m 3d 

Lokaal Liberaal  Onno Tijdgat 3a t/m 3d 

VVD Bas van Schaik (w) 3a, 3b 

VVD Babet de Vries  3a t/m 3c 

VVD         Jeffrey van Vrouwerf (w)            3c 

VVD         Lucas van Hattum (w)            3d 

D66 Peter van Dam (w) 3a 

D66 Mark Tasche (w) 3b 

D66  Rens Ulijn (w) 3c 

D66 Lisanne Peelen (w) 3d  

GroenLinks Albert Gemke (w) 3c 

GroenLinks Marja van Gaalen (w) 3b 

GroenLinks Mariët Brandts (w) 3d 

Streekbelangen Marieke Vis-Versloot (w) 3a t/m 3c 

Streekbelangen  Naomi Vervaart (w) 3d 

CDA Marlous Scherpenzeel- van Schie (w)   3b 

CDA Pim van Rossum- Rengelink (w) 3c 

CDA Sarah van Lindenberg-Hess (w) 3d 

PvdA Lukas Burgering (w) 3d  

PvdA André Kooij (w) 3a t/m 3c 

ChristenUnie-SGP Ike Roetman (w) 3a, 3c en 3d 

ChristenUnie-SGP Immanuel Wijland (w) 3b 

Samen Stichtse Vecht Sander Jonker (w)  3a t/m 3c 

Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal (w) 3d 

Samen Stichtse Vecht Riëtte Habes 3d 

SP Tineke de Vries (w) en Giovanni Janssen 3a t/m 3d 

Het Vechtse Verbond Mieke Hoek (w)  3a t/m 3d 

Het Vechtse Verbond Nick Jansen 3b t/m 3d 

BVNL Wim Ubaghs (w) 3a en 3c 

BVNL Folkert Algra (w) 3d 

 
Burgemeester en Wethouders 

Ap Reinders    Burgemeester 

Frank van Liempdt   Lokaal Liberaal 

Dick Polman D66 

Karin van Vliet Streekbelangen 

 

Afwezig 

Nieuw Links 

 

Verder aanwezig 

Richard Heijdra Gemeentesecretaris 

Dennis van der Graaf Concerncontroller 

Boudewijn Casparij Strategisch financieel adviseur a.i.  
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1. Opening. 
De voorzitter opent de commissievergadering en heet iedereen welkom. Bij deze commissie mogen 
weer 2 leden per fractie aan tafel zitting nemen. Er is 1 woordvoerder, iedereen mag vragen stellen 
en wisselen per onderdeel blijft mogelijk. Omdat er formeel 1 lid per fractie aan een commissie 
deelneemt wordt op grond van art. 22 van de commissieverordening de commissie gevraagd om te 
besluiten om anderen aan de beraadslaging te laten deelnemen.  De commissie besluit hiertoe. 
Wethouder Wisseborn is afwezig en wordt vervangen door wethouders Polman en Van Liempdt. 
Afwezig is de fractie van Nieuw Links.  
De punten 4 en 5 worden niet samen maar gesplitst behandeld.  

    

2. Vaststellen agenda. 

De agenda wordt conform vastgesteld.  

 
3. Programmabegroting 2024 
 
Inspreker: 
Mw. Hofland namens bewonersvereniging Maarsseveen Molenpolder over de aanpak van de 
Maarsseveensevaart, dat zou volgens de BOR in 2023/2024 moeten worden gerealiseerd, maar blijkt 
nu niet in de begroting te zijn opgenomen. Dringend verzoek: neem project expliciet mee in de 
begroting. 
 
De behandeling vindt plaats in 4 blokken. 
 
3a Algemeen en paragrafen. 
 
PvdA: doemscenario’s, spaarvarken op spaarvarken, zij zijn geen voorstander van potverteren, onze 
positie is een 8 dus we staan er niet slecht voor, geef geld uit aan initiatieven van bewoners, vor 
armoede is geld over, er zijn initiatieven afgewezen, geef dit geld aan de zwaksten. Voordat wij onze 
reserves moeten aanspreken zijn al veel andere gemeenten failliet. Voldoende sparen is goed. 
Fractie was tegen de kadernota en ook tegen de begroting, men stelt andere prioriteiten dan alleen 
sparen.    
BVNL: was tegen de kadernota en ook tegen de begroting. Er worden 2 moties aangekondigd tegen 
de verhoging van de heffingen/belastingen en tegen het niet houden van algemene beschouwingen 
bij de begroting.  
Het Vechtse Verbond: tekst is achterhaald door de val van het kabinet, veel ambities maar dat staat 
haaks op de risico’s op pag 65, 2026 is weer een verkiezingsjaar dan komen er weer nieuwe beloftes 
terwijl het er financieel dan niet goed uitziet. Kan er bij de verhoging afvalstoffenheffing worden 
gekeken naar het inkomen om te voorkomen dat mensen het gewoon niet meer kunnen betalen.  
Lokaal Liberaal: blij met sluitende begroting, boel op orde, wens voor afschaffen hondenbelasting zal 
dit jaar niet worden ingediend wel voor 2025 evt. met een motie kijken hoe we van de  
hondenbelasting af kunnen. Spaarvarkens zijn noodzakelijk. 
D66: de middelen zijn beperkt, er zijn evenwichtige en verantwoorde keuzes gemaakt, er is nog werk 
te doen wat betreft de mijlpalen, de indicatoren en het monitoren maar men is blij met de voortgang, 
Pag 71 hoe moeten we het achterstallig onderhoud beoordelen? Er zijn sprongen gemaakt en we 
moeten nu naar de toekomst kijken.  
ChristenUnie-SGP: complimenten voor de begroting, hij is overzichtelijker, leesbaarder en 
toegankelijker. Als er geld over is betekent dit dat er dingen niet zijn gedaan, dat is zorgelijk. 
Aandacht voor consuminderen, risico’s en zekerheden worden door elkaar gehaald, hoe ziet de 
wethouder dat. 
VVD: i.v.m. op peil houden van de dienstverlening en vanwege de inflatie moeten de belastingen 
omhoog dat is realistisch, gemeente toekomstbestendig maken, tegenslagen zijn opgevangen door 
verstandig financieel beleid. Men is tevreden met de begroting.  
SP: het afvinken van een taak wordt gezien als mijlpaal, men vindt dat geen mijlpaal, belangrijke 
gebeurtenissen zijn een mijlpaal, men ziet de financiën niet zo negatief en verwacht dat er wel geld 
vanuit het Rijk naar de gemeenten gaat komen, met oppotten is geld verloren aan inflatie. 
Streekbelangen:  men is het eens met de keuzes die het college heeft gemaakt. 
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Samen Stichtse Vecht: de begroting is verbeterd, wens om meer visuele ondersteuning zodat 
duidelijker is waar de raad aan de knoppen kan draaien (voorbeeld Utrecht), lokale heffingen 
differentiëren, voor afschaffen hondenbelasting verzoek of college scenario’s kan voorleggen. 
 
Wethouder Polman reageert: hij zal de complimenten overbrengen aan de organisatie, er komt een 
notitie over het weerstandsvermogen, wat betreft de zekerheden en risico’s die weten we niet het kan 
omhoog of omlaag, de risico’s zijn zich aan het materialiseren, donderdag komt er een toelichtende 
memo over de begroting TIM Stichtse Vecht 2024, zodat men meer informatie heeft voor de 
begrotingsraad van 7 november, de inflatie is verwerkt in de begroting, wat betreft belastingen is 
kwijtschelding mogelijk, het college komt niet met scenario’s voor afschaffen hondenbelasting dat is 
aan de raad. De wens voor meer visualisatie neemt de wethouder mee voor de begroting 2025.  
 
Korte schorsing. 
 
Besloten wordt eerst programma Fysiek te behandelen, daarna de programma’s 1 en 2. Programma 
4 en 5 worden morgen behandeld.  
 
3c Programma 3 Fysiek 
 
GroenLinks: voor duurzaamheid zijn de ambities te laag, overigens zijn dit uitvoeringspunten en geen 
ambities, wil toezegging wethouder dat hier met spoed iets aan wordt gedaan, zal evt. amendement 
indienen, waar staan we met de 0,05 terrawatt, gaan we dat halen in 2026 en hoe gaan we dat 
monitoren, wat betreft de netcongestie: welke projecten staan op de rol en welke worden ingediend, 
met welke organisaties zijn gesprekken over een plek in het nieuwe ambachtscentrum en zijn dat ook 
commerciële organisaties? Zorgen over onvoldoende sturing en planning op het project 
Maarsseveensevaart.  
CDA: zorgen over onderhoud wegen in het buitengebied, is breder probleem, niet 1 weg eruit halen. 
Waarom wordt de boerentafel niet betrokken bij uitvoeringsprogramma vitaal platteland, wie wordt er 
wel bij betrokken.  
Samen Stichtse Vecht: mijlpalen en middelen voor uitwerking Maarsenbroek samen schoon, heel en 
veilig worden gemist, wat zijn ect investeringskosten, i.k.v. uitrol omgekeerd inzamelen maatregelen 
nemen om naastplaatsing afval tegen te gaan, kan de wethouder via RIB  informatie geven over de 
pilot Antilopespoor containertuintjes, wat zijn evt. investeringskosten, i.k.v. hemelwatermanagement 
en groenbeheer is uitrol CityGard containertuintjes gewenst. 
Lokaal Liberaal: aandacht voor staat van onderhoud dorpscentra, evt. motie of heeft college zelf een 
plan, voor herinrichting Hazeslinger reserve behouden. 
D66: mist mijlpalen wat betreft de woningbouw, hoeveel woningen worden opgeleverd, de nieuwe 
doelgroepenverordening en uitvoering daarvan, uitvoeringsprogramma woonzorgvisie, 
uitvoeringsprogramma woonvisie, voor realisatie ambities woonvisie is 1 ambtenaar beschikbaar, hoe 
kan raad zonder mijlpalen de controlerende taak goed uitvoeren. 
Streekbelangen: zijn er gesprekken met de Cirkel over een plek op het afvalscheidingsstation, meer 
zicht op hoeveelheid afval krijgen om meer grip op de kosten te krijgen, weegbrug moet er komen, 
aandacht voor onderhoud openbaar groen specifiek de Jaagpaden, is nu niet voldoende, met de pilot 
Jaagpad Zandpad moet onderhoud worden opgepakt.  
Het Vechtse Verbond: woningen Bisonspoor ontbreken, in Nigtevecht was initiatief voor 50 woningen 
waarom wil college geen medewerking verlenen, wat doen om gevoel van veiligheid in de buurt te 
verbeteren, men is tegen windmolens maar voor alle andere initiatieven ter compensatie.   
VVD: aandacht voor de leefomgeving, goed onderhouden, contact met de inwoners moet goed 
verlopen, prio is realisatie betaalbare passende woningen, verheugd met dashboard ook na 2026 
monitoren. Wel zorgen of de uitvoering gaat lukken, inzicht in wanneer iets wordt opgepakt bij 
onderhoud wegen om te kunnen sturen. Aandacht voor invulling in de geest van de Omgevingswet, 
efficiënter werken en niet dat zaken meer tijd kosten. Bij legesverordening zal men er kritisch op zijn 
dat er geen sprake is van een kostenstijging. 
ChristenUnie-SGP: onderhoud van civiele kunstwerken en wegen is van belang voor de inwoner en 
treft hen het meest, de raming daarvoor is mager, is er in 2024 geld beschikbaar om de 
Maarsseveensevaart aan te pakken als het onderzoek is afgerond? 
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PvdA: vraagt ook naar de haalbaarheid van de 0,05 terrawatt en wat doen we tegen de netcongestie, 
wat gaat college concreet doen t.a.v. Maarsseveensvaart en zijn er nog andere wegen op het oog? 
Het Vechtse Verbond: belang van onderhoud bruggen 
 
Wethouder Polman reageert: we hebben best een ambitieus uitvoeringsprogramma duurzaamheid, 
t.a.v. de 0,05 terrawatt citeert hij uit het uitvoeringsprogramma (pag 6), zonder tegenbericht is dat het 
uitgangspunt. De netcongestie is een probleem, er zijn 2 projecten Breukelen Kortrijk en Utrecht 
Noord. Er zijn gesprekken om evt. op een andere manier iets te realiseren, gebruik op tijden buiten 
de pieken, als er een plan ligt melden wij projecten aan die komen op een wachtlijst. Hij heeft geen 
lijst met projecten. Men is in gesprek met de Cirkel en andere organisaties voor een plek op het 
circulair ambachtscentrum, de uitkomst is afhankelijk van de gesprekken, in Q1 komt daar meer 
informatie over. De reserve Hazeslinger is al vrijgevallen bij de Berap. College is ook tegen 
windmolens.  
 
Wethouder Van Liempdt reageert: bij de Maarsseveensevaart wordt onderzoek uitgevoerd, mocht er 
aanpak noodzakelijk zijn dan worden de kosten geraamd en komt hij naar de raad voor budget. De 
capaciteit voor uitvoering woonvisie is beperkt, dat is lastig maar er staat een vacature open. 
Bisonspoor 3-3-2 is procedureel al afgerond. Donderdag zal hierover een RIB uitgaan. Het 
dashboard woningbouw zal worden uitgebreid tot 2030. De vraag van Het Vechtse Verbond over de 
50 woningen Oostkanaaldijk  in Nigtevecht wordt schriftelijk beantwoord. Volgens de wethouder kan 
het niet op die plek. De urgentie voor onderhoud wegen buitengebied is gehoord.  
 
Wethouder Van Vliet reageert: de boerentafel wordt wel betrokken bij het uitvoeringsprogramma 
vitaal platteland, het heeft alleen geen formele status. Vraag over onderhoud Jaagpaden wordt 
schriftelijk beantwoord. Wat betreft onderhoud dorpscentra gaat het over winkelcentra, goed 
onderhoud is belangrijk, het is nu kwaliteit C, ook de winkeliers hebben daarbij een 
verantwoordelijkheid. Er is de mogelijkheid voor een ‘zelfbeheertegel’ dat kan samen met een 
wijkcommissie worden opgezet. Zal verder over nadenken. De vraag van Samen Stichtse Vecht over 
de mijlpalen en middelen uitwerking Maarssenbroek samen schoon, heel en veilig wordt schriftelijk 
beantwoord.  
 
Inspreekster mevrouw Hofland maakt gebruik van het slotwoord.  
 
Actiepunt wethouder Van Liempdt: vraag HVV over 50 woningen Nigtevecht schriftelijk 
beantwoorden. 
 
Actiepunt wethouder Van Vliet: vraag Streekbelangen over onderhoud Jaagpaden en vraag van 
Samen Stichtse Vecht over de mijlpalen en middelen uitwerking Maarsenbroek samen schoon, heel 
en veilig schriftelijk beantwoorden.  
 
Korte schorsing.  
 
3b Programma 1 Bestuur en 2 Veiligheid 
 
ChristenUnie-SGP: is de organisatie nu in control? Zien uit naar de agenda voor de verdere 
ontwikkeling van de organisatie. Geeft mee er zijn weleens problemen met overdragen dossiers bij 
vertrekkende medewerkers, dat merken inwoners aan vertraging, dit punt meenemen in de agenda. 
Op welke manier is de wens geuit voor uitbreiding participatie, is dit geuit door de doelgroep? Zijn er 
al voorbeelden vanuit het inwonerspanel? Wat betreft veiligheid corresponderen de mijlpalen niet 
altijd met de acties.  
D66: hoe kan de raad de activiteiten in de begroting controleren als er geen duidelijke mijlpalen zijn 
opgenomen, er is geen resultaatverplichting dat is een gemiste kans. 
VVD: meer zichtbaar maken van de mogelijkheden die er al zijn voor inwoners om te participeren, 
beter vermelden wat organisatie op orde betekent voor de inwoners. Veel interne doelen, maak 
vertaalslag naar extern, wat gaan we doen voor de inwoners, eigen veiligheid gemeente op orde 
veilig omgaan met gegevens en risico’s beperken. Inwoner bewust maken van de digitale risico’s.   
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SP: wanneer vindt gesprek tussen college-raad-jongeren plaats, jongeren moeten serieus worden 
genomen. Kondigt motie aan voor jongerenpanel en in elke kern een jeugdhonk.  
Het Vechtse Verbond: onduidelijk wat we concreet gaan doen, jongeren bereiken is belangrijk, vraag 
of jeugdhonk juiste middel is, gastlessen op school om te vragen wat de jongeren zelf willen. 
CDA: fractie is akkoord met de doelen maar is minder enthousiast over de mijlpalen, kijk naar andere 
gemeenten hoe zij de jongeren benaderen en betrekken in de samenleving/politiek maar ga met hen 
en andere organisaties in gesprek. Start een programma op middelbare scholen. Geen budget voor 
samenwerking en participatie, kan hiervoor budget komen. Hoe gaat actualisatie plannen op 
veiligheid bijdragen aan de doelen, doelen zijn mooi maar worden die behaald door de mijlpalen? 
GroenLinks: ook niet zo enthousiast over de mijlpalen, zien graag onderscheid tussen interne 
doelen/mijlpalen en externe doelen/mijlpalen, wat zien de inwoners terug. Aandacht voor continuïteit 
bij vertrek medewerkers nu worden vaak mailboxen gesloten, dat is lastig voor contact met de 
inwoner.   
Streekbelangen: mist ook de wereld buiten het gemeentehuis hoe komen we van intern naar extern, 
wat merkt de inwoner ervan als de organisatie op orde is, het komt te vaak voor dat inwoners geen 
reactie krijgen op hun vraag, meer richten naar buiten naar de inwoners toe. Complimenten van 
inwoners dat de wijkagent meer zichtbaar is in de wijk. Zorgen over digitale criminaliteit dat ook met 
AI steeds professioneler wordt.  
PvdA: begroting is beter leesbaar, betere mijlpalen zijn nodig, zorgen over hoe de overschrijdingen 
op ICT worden gemanaged, zal de 2 moties van de SP steunen.  
Samen Stichtse Vecht: oude motie (2022)  jeugdparticipatie komt weer naar boven, met elkaar kijken 
naar de motie en indienen, er zijn nog steeds klachten dat de contacten met de inwoners niet goed 
lopen, hierop concreet actie nemen, neem de inwoner serieus. 
 
Wethouder Polman reageert: de organisatie is in control dat is ook in de commissie gezegd, dit 
betekent niet dat alles goed gaat, tot vorig jaar mei hadden we nog ’stoplijstjes ’met werkzaamheden 
die we niet deden, dat is nu verleden tijd, dus dat merkt de inwoner. De begroting blijft een 
afstemming tussen ambities-financiën en capaciteit. Binnen is nu op orde dus we kunnen nu meer 
naar buiten. We zijn bezig bijv. met effectindicatoren om duidelijker te zijn in de doelen die we 
behalen. Continuïteit bij overdracht dossiers daar is aandacht voor. Het management is nu vast 
personeel en is geen inhuur meer. De resultaten van het inwonerpanel worden gerapporteerd. 
Geprobeerd wordt het gesprek met de jongeren nog dit jaar te laten plaatsvinden. Over de ICT is 
onder geheimhouding gecommuniceerd, er komen extra investeringen de bedrijfscontinuïteit heeft nu 
prioriteit, er komt een geheime RIB met meer informatie.  
 
Burgemeester Reinders reageert: hij verwijst vooral naar het uitvoeringsprogramma van het Integraal 
Veiligheidsplan waarin concrete acties staan vermeld, in de begroting is per IVP thema 1 mijlpaal 
gekozen. Het Integraal Veiligheidsplan is uitgangspunt voor beleid. Daarnaast is er ook de 
Veiligheidseffectrapportage dat is het moment om over het integraal veiligheidsbeleid en gevoel te 
praten. Er is een accentverschuiving naar digitale veiligheid. In het IVP staat dat er wordt gekeken 
naar mogelijkheden om activiteiten voor jongeren te ontwikkelen waar nodig. Over het 
veiligheidsgevoel staat in het IVP dat we het veiligheidsgevoel willen vergroten, door o.a. een jaarlijks 
enquête te houden en een wijkschouw. In het kader van de Omgevingswet wordt gekeken naar 
gebiedsgerichte omgevingsprogramma’s. Het uitvoeringsprogramma IVP en het gebiedsgerichte 
omgevingsprogramma treffen elkaar. 
 

De voorzitter schorst de vergadering om 24:00 uur tot morgenavond 19:30 uur. 
 
Voortzetting vergadering op 25 oktober. 
 
3d Programma 4 Sociaal en 5 Samenleving 
Programma 4 Sociaal 
Samen Stichtse Vecht geeft aan dat het een gemiste kans is dat de doelgroep armoedebeleid niet 
bereikt wordt. De fractie is benieuwd welke fracties het plan ondersteunen om ouders met kinderen ni 
het basisonderwijs gebruik te laten maken van de laptopregeling. De fractie pleit ervoor om de 
‘Rondkomen in Stichtse Vecht-gids’ meer toegankelijk te maken. Volgens de fractie zijn regelingen 
niet voldoende bekend bij doelgroep. Wat betreft de voorgestelde moties en amendementen is de 
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fractie positief over de motie Toegankelijkheid openbare ruimte. Ook het amendement Mantelzorg 
steunt de fractie evenals het amendement Speeltuin Schilderskwartier. 
CDA geeft een toelichting op de motie Toegankelijkheid openbare ruimte. De fractie wil het 
onderwerp op agenda te zetten. De motie is volgens de fractie breder opgesteld en moet gezien 
worden als aanvulling en ondersteuning van beleid. De fractie pleit ervoor om inclusie breder te 
trekken dan enkel het sociaal domein. 
GroenLinks stelt dat vooral wordt toegewerkt naar plannen en kaders en wil graag zien waar 
inwoners echt iets van gaan merken. Wat betreft amendement Speeltuin Schilderskwartier geeft de 
fractie aan dat in de begroting bedrag voor het initiatief moet worden opgenomen. Wat betreft het 
amendement Mantelzorg stelt de fractie dat dit voortkomt uit de wens om de ambitie steviger te 
maken. De fractie doet een oproep tot passend aanbod respijtzorg. Wat betreft armoede stelt de 
fractie de vraag hoe het komt dat er geen mijlpaal geformuleerd is wat betreft toenemende armoede. 
De fractie steunt de motie Toegankelijkheid openbare ruimte en stelt daarbij de vraag of de reeds 
gestuurde lijst drempels fysiek domein hierin wordt meegenomen. 
BVNL maakt zich zorgen over de budgetten in het taakgebied. 
D66 heeft zorgen over hoe de toename van vergrijzing zich verhoudt tot de toename zorgkosten. Ook 
de krapte op de arbeidsmarkt en mantelzorg is voor de fractie een punt van zorg. Voor inclusie en 
toegankelijkheid zou volgens de fractie meer aandacht moeten zijn. D66 overweegt een amendement 
in te dienen voor extra geld voor de uitvoering van de lokale inclusie agenda. Wat betreft het 
amendement Speeltuin Schilderskwartier vraagt de fractie zich af hoe het past in de kwaliteitskaart 
spelen. Wat betreft het amendement mantelzorg wacht de fractie de reactie van de wethouder af.  
Streekbelangen vraagt de wethouder om de doelgroep met een zorgvraag onder de 65+ niet uit het 
oog te verliezen. De fractie vraagt waar men staat wat betreft het punt optimalisatie voorveld. Wat 
betreft de motie Toegankelijkheid openbare ruimte is de fractie positief en vraagt de fractie om het 
onderwerp breed op de agenda te zetten. 
ChristenUnie-SGP stelt dat de term ‘passende woning’ wat vaag is. Voorts stelt de fractie de vraag 
waarom wat betreft de spreidingswet er terughoudendheid is, maar bij het onderwerp ravijnjaar wel 
ver vooruitgekeken wordt. Wat betreft amendement Mantelzorg stelt de fractie dat hierin vooral 
gedacht lijkt te worden in het geven van vergoedingen voor verlenen van diensten. Wat betreft het 
amendement Speeltuin Schilderswijk heeft de fractie een positieve grondhouding. De fractie is 
benieuwd nar de reactie van de wethouder hoe dit zich verhoudt tot subsidieaanvragen. Wat betreft 
motie Toegankelijkheid openbare ruimte pleit de fractie ervoor om het smal te houden en te zorgen 
dat het specifieke probleem wordt opgelost. Later kan breder worden gekeken. 
SP stelt dat geld dat over is voor armoedebestrijding alsnog ingezet zou moeten worden. Mogelijk vat 
de fractie dit idee nog in een amendement. De fractie doet een pleidooi tegen marktwerking in de 
zorg en is tegen het gebruik maken van extra aanbestedingen voor WMO-gebruik. Wat betreft TIM 
vraagt fractie wat mogelijkheden zijn om alsnog te stoppen te zijn.  
Lokaal Liberaal stelt dat als zaken niet adequaat gefinancierd kunnen worden, deze taken terug 
zouden moeten naar een ander niveau. De fractie stelt dat de financieringssystematiek op gebieden 
begint vast te lopen. 
VVD is positief over de motie Toegankelijkheid openbare ruimte. Dat geldt ook voor het amendement 
Mantelzorg, al wil de fractie eerst uitleg van de wethouder. Wat betreft het amendement Speeltuin 
Schilderswijk geeft de fractie aan deze niet te steunen. 
Het Vechtse Verbond deelt zorgen over TIM. Wat betreft de doorontwikkeling Kansis wil de fractie 
inzet op alle kansen die nodig zijn voor stabiliteit van mensen die deelnemen. Tevens heeft de fractie 
zorg over grotere verschillen op scholen tussen rijk en arm. Wat betreft het amendement Speeltuin 
Schilderskwartier pleit de fractie ervoor het voorbeeld in Nieuwersluis te gebruiken om e.e.a. op te 
pakken. 
PvdA spreekt steun uit voor de motie Toegankelijkheid openbare ruimte. Ook is de fractie positief 
over de amendementen Mantelzorg en Speeltuin Schilderskwartier. 
De fractie heeft behoefte om een sluitende begroting te hebben, maar wil voorkomen dat jaar na jaar 
opgepot wordt. Wat betreft de gelden in de armoedezorg wil de fractie weten wat het college gaat 
doen om de ruimte die er is te brengen waar het thuishoort.  
 
Wethouder Van Vliet geeft wat betreft armoedebeleid aan dat eind november een 
netwerkbijeenkomst wordt georganiseerd met partners om het juiste beleid uit te voeren. Wat betreft 
de minimagids geeft de wethouder aan dat deze niet is verdwenen, maar dat er een vorm van een 
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gids komt voor mensen die niet goed met een computer overweg kunnen. Het betrekken van 
kinderen bij het beleid wil de wethouder onder andere vormgeven door gesprekken met de  
kinderburgemeester. De wethouder noemt het belang van communiceren over regelingen. Mensen 
vinden het volgens haar lastig, maar weten het ook lastig te vinden. Wat betreft mijlpalen over 
armoedebeleid geeft de wethouder aan dat dit lastig is, het gaat in de uitvoering volgens haar meer 
om prestaties in plaats van wat men moet bereiken. Wat betreft de laptopregeling basisonderwijs 
geeft de wethouder aan hier naar te willen kijken. Ook de scholen wil de wethouder goed in de gaten 
houden qua achterhalen van problematiek. 
Wat betreft de motie Toegankelijkheid openbare ruimte geeft de wethouder aan dat de Lokale 
inclusie agenda eraan komt. Er volgt daarbij een informatieve commissie waar de wethouder breder 
op deze agenda in zal gaan. De wethouder vindt toegankelijkheid een belangrijk onderwerp dat wordt 
meegenomen. Er komt volgens de wethouder een toegankelijkheidsscan voor het gemeentelijk 
vastgoed. Wat betreft de motie geeft de wethouder aan dat toegankelijkheid van begraafplaatsen een 
landelijk probleem is. Wat betreft de wethouder is het mogelijk om in Q1 al te komen met een 
inventarisatie n.a.v. gesprekken met organisaties. In 2024 volgt een beleids- en beheerplan. De 
wethouder doet een pleidooi voor ‘versmalling’ in de motie om deze uitvoerbaar te houden. 
Wat betreft het amendement speeltuin Schilderskwartier geeft de wethouder aan hier nu nog niet 
goed op in te kunnen gaan en dat nog e.e.a. uitgezocht wordt wat betreft beoordeling van het 
amendement. 
 
Actiepunt wethouder Van Vliet: Voorafgaand aan de raad met een advies komen over het 
amendement speeltuin Schilderskwartier. 
 
Wat betreft amendement Mantelzorg geeft de wethouder aan dat voor het eerst mijlpalen zijn 
geformuleerd en dat het van belang is om deze mijlpalen te halen. Ze doet het advies om niet meer 
mijlpalen toe te voegen en in te zetten op de opgenomen mijlpalen. Het amendement zal worden 
ontraden. 
 
Wethouder Polman heeft wat betreft TIM begrip voor de zorgen die leven. Wat betreft cliënt 
onderzoek geeft de wethouder aan dat deze in afronding is. Na afstemming met de adviesraad 
sociaal domein wordt het gedeeld met de raad. Volgens de wethouder is de keuze om verder te gaan 
met TIM een positieve keuze. Een alternatief zou op korte termijn niet slim zijn. Met TIM zal verlengd 
worden tot 25/26. 
In reactie op de vraag over het ruimschoots beschikbaar zijn van middelen geeft de wethouder aan 
dat middelen voor de energietoeslag volgens het Rijk ruimschoots voldoende zullen zijn om 
energietoeslag te kunnen geven. Dit is echter nog niet op de rekening bijgeschreven. Het gaat hier 
om middelen van het Rijk. 
De wethouder zegt toe om wat betreft de wachttijden in relatie tot TIM in Q1 2024 in een informatieve 
commissie terug te komen op de kwalitatieve vraagstukken. 
 
Toezegging wethouder Polman: Wat betreft de wachttijden in relatie tot TIM in Q1 2024 in een 
informatieve commissie op het onderwerp terug te komen waarbij ingegaan zal worden op de 
kwalitatieve vraagstukken. 
 
Wat betreft de vraag over het ravijnjaar geeft de wethouder aan dat deze bestaat. 
Wat betreft de vraag over de regiotaxi geeft wethouder aan dat de aanbesteding loopt en dat het niet 
bedoeld is als bezuinigingsoperatie. 
 
Programma 5 Samenleving: 
VVD betreurt het dat het integraal huisvestingsplan onderwijs nog niet vastgesteld is. Verder pleit de 
fractie ervoor om samenwerking te versterken voor maatschappelijk verantwoord ondernemen. 
SP ziet het realiseren van culturele ontmoetingsplekken voor jong en oud en arm en rijk als 
speerpunt en doet het verzoek om hier ambitie op te maken. 
Lokaal Liberaal spreekt hoop uit op contacten met alle ondernemers. 
PvdA stelt dat ambities niet terug zijn te vinden. 
GroenLinks vindt de ruimte voor het onderwerp Samenleving te beperkt. Ze missen doelen, ambities 
en mijlpalen. De fractie vraagt aan de wethouder of er een rapport voor organisaties die onderdak in 



Pagina 8 van 8 
 

 

Stichtse Vecht willen komt met uitleg waar ze terecht kunnen. De fractie is benieuwd naar ambities 
op het gebied van sport. 
Het Vechtse Verbond vraagt aandacht voor horeca en markten. En heeft een vraag over het 80-jarig 
jubileum van de bedrijving. 
CDA stelt dat het programma Samenleving naar voren zou moeten en dat er weinig ambitie en 
verandering zichtbaar is. 
 
Wethouder Van Vliet stelt dat voor sport een structureel bedrag is opgenomen en neemt de suggestie 
mee om het de volgende keer wel expliciet te benoemen. 
Over ‘Cultuur onder dak’ komt de wethouder terug. 
 
Actiepunt Wethouder Van Vliet: Terugkomen op cultuur onder dak. 
 
De wethouder wil nadenken hoe de punten die met samenleving te maken hebben beter kunnen 
worden meenemen. 
 
Wethouder Polman stelt dat het een ingewikkelde opgave is om alle bedrijven te bereiken. Hij ziet dit 
als aandachtspunt. 
Wat betreft extra aandacht voor horeca geeft de wethouder aan dat men in de loop van volgend jaar 
met een horecabeleid komt. De wethouder doet de toezegging om volgend jaar andere woorden te 
gebruiken in Programma 5 Samenleving. 
 
Toezegging Wethouder Polman: volgend jaar andere woorden gebruiken voor Programma 5 in de 
begroting. 

 
De voorzitter zegt dat de Programmabegroting als bespreekstuk door kan naar de raad van 7 
november.   

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:18 uur. 
 

 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

 

JW/BW 
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